

“野生动植物及其栖息地保护措施”(宣)

“Wildlife and Habitat Protection Measures”(宣)

“Within the forest work area,

“The potential protected animals and plants around the verification area mainly

include:

“c) 作业时减少对天然阔叶林的破坏, 林分内应保留一定的阔叶林,

Reduce damage to natural broad-leaved forests during operation, and retain a certain amount of broad-leaved forests within the forest stand,

“d) 不得采伐对生物多样性有影响的林木。(如大冠树, 鸟巢树洞的树),

“Do not harvest trees that have an impact on biodiversity (such as large crown trees, trees with bird nests and tree holes)

d) 择伐时要尽量避免这些动物的繁殖期。

“When selecting logging trees, try to avoid the breeding period of those animals as much as possible.

(3) 开设林道时, 避开自然保护区和珍稀动植物栖息地。

“When opening forest roads, avoid nature reserves and habitats of animals and plants

Protect natural waterways and water bodies, their connectivity, habitats within streams, as well as fish, invertebrates, and other species.

(7) 完整保留林中的小的湿地、沼泽和池塘、林间小空隙、动物休眠场所等特殊生境，不进行人为的干扰和破坏。

